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گذر خبر

آمار  جدید  کرونا
 جان باختن  ۸۹  بیمار

شرق: ســخنگوی وزارت بهداشت ظهر دیروز  �
از جان باختــن ۸۹ بیمــار کووید ۱۹ در شــبانه روز 
گذشــته در کشــور خبر داد. «سیما سادات لاری» 
دربــاره آمار مبتلایان کرونا، اعلام کرد: از شــنبه تا 
یکشنبه پنجم بهمن ۱۳۹۹ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، پنج هــزار و ۹۴۵ بیمار جدید 
مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی شد که ۴۳۷ 
نفر از آنها بستری شدند و مجموع بیماران کووید 
۱۹ در کشــور بــه یک میلیون و ۳۷۲ هــزار و ۹۷۷ 
نفر رســید. او ادامه داد: متأسفانه در ۲۴ ساعت، 
۸۹ بیمــار کووید ۱۹ جان خود را از دســت دادند 
و مجموع جان باختــگان این بیماری به ۵۷ هزار و 
۳۸۳ نفر رســید. لاری افزود: خوشبختانه تاکنون 
یک میلیون و ۱۶۴ هزار و ۷۹۴ نفر از بیماران، بهبود 
یافته یا از بیمارســتان ها ترخیص شده اند و ۴۰۹۰ 
نفــر از بیماران مبتلا به کوویــد ۱۹ در بخش های 
مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار 
دارند. ســخنگوی وزارت بهداشت گفت: تاکنون 
هشــت میلیون و ۹۰۵ هزار و ۹۳ آزمایش تشخیص 
کووید ۱۹ در کشــور انجام شــده است و بر اساس 
آخرین تحلیل ها، ۱۸ شهرستان کشور در وضعیت 
نارنجی، ۱۵۴ شهرســتان در وضعیت زرد و ۲۷۶ 

شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

وزیر  بهداشت:
 رهبر  انقلاب منعی در  استفاده  از 

واکسن  خارجی  نداشتند
ایرنا: وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی  �

گفــت: بــرای واکسیناســیون گروه هــای پر خطر 
برنامه هایی داشــتیم و رهبر معظم انقلاب منعی 
برای واکسیناســیون با واکسن خارجی مورد تأیید 
قبــل از تولید واکســن داخلی نداشــتند. ســعید 
نمکی روز یکشــنبه در حاشــیه بازدیــد از پلیس 
راهــور ناجا در جمع خبرنگاران با بیان اینکه یکی 
از ابعاد ســخت کار مدیریت ترددهاســت، افزود: 
برای واکسیناســیون گروه های پر خطر برنامه هایی 
داریم که طبق آن پیش خواهیــم رفت. او ادامه 
داد: رهبــر معظــم انقلاب اســلامی منعی برای 
واکسیناسیون با واکسن خارجی مورد تأیید قبل از 
تولید واکسن داخلی نداشتند. وزیر بهداشت گفت: 
پیشنهادها درباره محدودیت ها برای ایام نوروز به 
ستاد ملی مقابله با کرونا خواهد رفت و درباره آن 

تصمیم گیری خواهد شد.

واکنش وزارت  بهداشت  به خبر  تهیه 
آمپول خاص  برای  درمان  میناوند

ایلنا: سخنگوی وزارت بهداشت در واکنش به  �
خبر تهیه آمپول خاص برای درمان میناوند گفت: 
طرح چنیــن موضوعی در فضــای مجازی صرفا 
بــا هدف «جذب مخاطب» اســت؛ چرا که درمان  
تمام بیماران کرونایی در کشــور یکســان اســت. 
«سیما سادات لاری»، سخنگوی وزارت بهداشت، 
در واکنش به خبر تهیه آمپول خاص برای درمان 
مهرداد میناوند که مبتلا به کرونا است، بیان کرد: 
بیماری کووید  ۱۹ داروی اختصاصی ندارد و همه 
درمان ها برای هر فرد بیمار در کشــور یکســان و 
بر اساس شــیوه نامه ها و راهنمای درمانی کووید 
 ۱۹ است که معاونت درمان وزارت بهداشت ابلاغ 
می کنــد. او ادامه داد: بیماران مبتــلا به ویروس 
کرونا بر اســاس  این تحت مراقبت هــای درمانی 
قــرار می گیرند و به نظر می رســد برخی مباحث 
مطرح شــده در فضای مجازی در زمینــه دارو یا 
آمپول که بــه صورت کلی گفته می شــود، برای 
مقاصد رسانه ای اســت. لاری افزود: در تمام این 
مدت شیوع کرونا که نزدیک به یک سال شده، هر 
نوع درمان یا دارویی که در جهان درباره کووید  ۱۹ 
مطرح شــده، در اختیار همه بیمــاران قرار گرفته 
و حتی برخی از این داروها در کشــور تولید شــده 
است. ســخنگوی وزارت بهداشت گفت: بنابراین 
مباحثی از این دست که در فضای مجازی مطرح 
می شود، به نظر می رسد که با نیت های شخصی 
یا برای جذب مخاطب منتشر می شود. او در پایان 
افزود: برای وزارت بهداشــت، درمــان و آموزش 
پزشکی، ســلامت آحاد مردم ایران اولویت اصلی 
اســت و هرگونه درمــان یا دارویی کــه مورد نیاز 
بیماران باشد، تهیه شده و در اختیار قرار می گیرد.

آخرین وضعیت مصدومان حادثه 
مدرسه کانکسی در  دزفول

ســوانح سوختگی  � بیمارستان  رئیس  ایســنا: 
آیــت االله طالقانی اهــواز با بیان اینکــه در حادثه 
مدرســه کانکســی سردشــت دزفول شــش نفر 
دچار ســوختگی شــدند، گفت: از این تعداد سه 
نفر معلم و ســه نفر دانش آموز هســتند که یکی 
از دانش آمــوزان دچار ســوختگی ۸۵  درصدی و 
دیگری ۵۷  درصدی اســت و یک معلم نیز دچار 

سوختگی ۳۷  درصدی است. 
پیمــان نجاتــی دربــاره وضعیــت عمومــی 
مصدومان حادثه مدرســه کانکســی سردشــت 
دزفول، با اشــاره به اینکه در این حادثه  شش نفر 
دچار ســوختگی شــدند که از این تعداد سه نفر 
معلم و سه نفر دانش آموز هستند، اظهار کرد: در 
روزهای اول یکی از معلمان با رضایت شــخصی 
به یکی از بیمارســتان های اصفهان اعزام شــد و 
در حال حاضر پنج نفر در بیمارستان طالقانی اهواز 
بستری هســتند. او با بیان اینکه در حال حاضر سه 
دانش آمــوز و دو معلم در بیمارســتان طالقانی 
اهواز بســتری هســتند، افــزود: از ایــن تعداد دو 
دانش آمــوز و یک معلم در بخــش مراقبت های 
ویژه هســتند و یک معلم و یــک دانش آموز دیگر 
نیــز در بخش ســوختگی مردان هســتند و حال 
عمومی خوبی دارند. رئیس بیمارســتان ســوانح 
سوختگی آیت االله طالقانی اهواز درباره وضعیت 
مصدومان بســتری در بخش ویــژه، گفت: یکی از 
دانش آموزان دچار سوختگی ۸۵ درصد و دیگری 
۵۷ درصد اســت و یک معلم نیز دچار سوختگی 

۳۷  درصدی است.
 نجاتی در پایــان گفت: اما با توجه به اینکه با 
گذشــتن زمان وضعیت بیمار مشــخص می شود؛ 
بنابراین مشخص نیســت وضعیت بیمار در آینده 
چگونه خواهد بود. او دربــاره علت دقیق حادثه 
گفت: درباره حادثه اطلاعی نداریم و تنها پذیرش 
بیماران مرتبط با ماست. هفته گذشته یک مدرسه 
کانکسی در منطقه چشمه شیرین بخش سردشت 
دزفول دچار ســوختگی شــد. دلایل آتش سوزی 
این مدرسه کانکسی در دســت بررسی است؛ اما 
بر اساس اخبار منتشر شده و همچنین اعلام وزارت 
آموزش و پرورش، سوختگی بر اثر برخورد صاعقه 
با کانکس عنوان شــده اســت. پــس از وقوع این 
حادثــه وزارت آموزش و پــرورش نیز اطلاعیه ای 
صادر کرد. در این اطلاعیه آمده است: «این حادثه 
حوالی ســاعت ۲۱ سه شــنبه (۳۰ دی) رخ داد و 
متأســفانه بر اثر برخورد صاعقه به کانکس محل 
اســکان همکاران فرهنگی سه نفر از معلمان در 
منطقه چشمه شیرین و کنگرستان بخش سردشت 
دزفول دچار سوختگی شدند. یک نفر از فرهنگیان 
آسیب دیده در این حادثه از معلمان عزیز عشایری 
و دو نفر دیگر نیز از معلمان عزیز روســتایی بودند 
که شب حادثه برای اقامت در این کانکس مستقر 

شده بودند. 
وزیر آموزش و پرورش دقایقی پس اطلاع از این 
حادثه ناگوار، به کورش مودت، مدیر کل آموزش و 
پرورش خوزستان، مأموریت داد که این موضوع را 
مورد پیگیری جدی قرار دهند و بلافاصله مدیر کل 
آموزش و پرورش اســتان خوزستان همراه هیئتی 
در بیمارســتان سوانح ســوختگی طالقانی اهواز 
حضور یافتند و در جریان مراحل درمان و اقدامات 
پزشــکی انجام شده برای این عزیزان قرار گرفتند و 
ضمن تماس با دکتر نجاتی، مدیریت بیمارســتان 
طالقانــی اهواز، خواســتار تســریع و رســیدگی 
هرچه بیشــتر به فرهنگیان حادثه دیده و سه نفر 
از جوانانی کــه برای کمک به آنــان آمده بودند، 
شــدند. در عین حــال مدیر کل آمــوزش و پرورش 
خوزســتان به نیابــت از وزیر آمــوزش و پرورش 
مأموریت یافت کــه برای انتقال یکی از فرهنگیان 
آسیب دیده در این حادثه با رضایت خانواده ایشان 
به بیمارســتان سوانح ســوختگی اصفهان اقدام 
کند. وزیر آموزش و پرورش همچنین در نشســت 
شــورای معاونــان اداره کل آمــوزش و پرورش 
خوزستان با حضور استاندار - که به عنوان آخرین 
برنامه سفر وزیر در اســتان خوزستان برگزار شد- 
دســتور داد که این موضوع با قیــد فوریت مورد 
بررسی دقیق و کارشناسی قرار بگیرد. در عین حال 
مراقب هــای درمانــی از ایــن عزیــزان همدلانه 

انجام شود».

حقوق سربازان معادل  ۷۵ درصد 
پایوران می شود

عضو هیئت رئیســه مجلس شورای  � تســنیم: 
اســلامی دربــاره مصوبه کمیســیون تلفیق برای 
وضعیت خدمت سربازی نوشت: حقوق سربازان 

معادل ۷۵ درصد یک پایور می شود. 
سیدمحســن دهنوی، نماینده مــردم تهران در 
مجلس شورای اسلامی، در صفحه شخصی خود 
در توییتر نوشــت: «در جلسه پرچالش کمیسیون 
تلفیــق تصویب کردیم حقوق و مزایای ســربازان 
در ســال آینده معادل ۷۵ درصد یک پایور (همان 
چیزی که در قانون پیش بینی شــده) و چند برابر 
امســال شــود، حق ســرباز را باید بدون منت به 
او بدهیم و سپاســگزارش باشــیم. ایــن مصوبه 
مقدمه ای اســت بر ایجاد ســازوکارهای سربازی 
حرفه ای». گفتنی است که در حال حاضر میانگین 
حقوق سربازان وظیفه نیروهای مسلح ۴۸۰ هزار 

تومان است.

شــرق:  در ۴۸ ساعت گذشــته، جنجال جدید خبری، ماجرای سیلی زدن یکی 
از نماینــدگان مجلس به یک ســرباز وظیفه پلیس راهنمایــی و رانندگی بود. 
یک ســیلی که خود آن ســرباز وظیفه ماجرایش را در قالب یک ویدئوی کوتاه 
گزارش داد. فیلم پس از انتشــار، موجی بلند از واکنش ها را به دنبال داشــت. 
از کاربــران شــبکه های اجتماعی تا چهره های سیاســی و هنری و مســئولان 
و...  . به محض انتشار ویدئو و انتشار واکنش ها البته چند نفر هم به دفاع از او 
برخواستند و خود نماینده نیز اصل داستان را تکذیب کرد؛ تکذیبی که البته روز 
گذشته دروغ بودنش معلوم شد. این گزارش در این باره است. بعدازظهر شنبه، 
فیلمی از یک ســرباز وظیفه راهنمایی و رانندگی در فضای مجازی دســت به 
دست شد که در آن سرباز مدعی می شود جلوی خودروی متعلق به فردی را 
که خودش را نماینده مجلس معرفی می کند و بدون مجوز در خط ویژه تردد 
می کرد، گرفته و به دلیل ممانعت ســرباز از عبور اتومبیلش از مسیر خط ویژه 
خیابان انقلاب، ابتدا راننده او با سرباز درگیر شده و سپس نماینده به صورتش 
سیلی می زند. در فیلمی که یکی از حاضران در صحنه آن را تهیه کرده، افرادی 
که آنجا هســتند خطاب به سرنشــین صندلی عقب خودرو که همان نماینده 
مجلس اســت، واکنش نشان می دهند و نســبت به رفتارش با سرباز اعتراض 
می کنند؛ اعتراضی که محدود به فیلم نیســت و در کمتر از یک ساعت از زمان 
اولین انتشــار، بخش عمده ای از فضای مجازی و رســانه ای را در بر می گیرد. 
بســیاری هم می پرسند که  نماینده مجلس به چه مجوزی اصلا اجازه تردد در 
خــط ویژه را صرفا به حکم نمایندگی مجلــس دارد و به چه حقی به صورت 
ســربازی ســیلی می زند که فقط می خواهد وظیفه اش را درست انجام دهد؟ 
انتشار این فیلم واکنش های فراوانی در پی داشت؛ اما آنچه در این میان بیش 
از پیش به چشــم می آمد، دفاع قاطع مردم حاضر در محل و همین طور خیل 
گســترده کاربران شبکه های اجتماعی از سرباز وظیفه بود و نگرانی از آنکه به 
حکم ســربازبودنش این اعتراض ویدئویی برایش دردســاز شود. ویدئویی که 
هرچند تصویری از برخورد فیزیکی نماینده با ســرباز نداشت  اما شاهدان عینی 
حرف های سرباز را تصدیق کردند و سرباز هم تأکید می کرد که فیلم این درگیری 

قطعا توسط دوربین پلیس راهور ثبت شده است.
نماینده ای که در این ویدئو صحبت از اوســت و بعد از سیلی زدن به سرباز 
داخل ماشــینش نشســته، علی اصغر عنابستانی (۱۳۵۰ عنابســتان) نماینده 
مجلس یازدهم از حوزه انتخابیه ســبزوار در غرب خراســان رضوی است. او 
پیــش از این مدیر کل امور اجتماعی اســتانداری خراســان رضــوی در دولت 
نهم و پس از آن معاون اســتانداری این اســتان و فرماندار شهرســتان سبزوار 
و اســتاندار اســتان چهارمحال وبختیــاری در دولت دهم بود. عنابســتانی در 
سال ۱۳۸۴ مسئول ســتاد محمود احمدی نژاد بود، در آستانه انتخابات ۸۸ از 
فرمانداری سبزوار اســتعفا داد و مسئولیت ستاد مردمی محمود احمدی نژاد 
در خراســان رضوی را بر عهده گرفت. عنابســتانی پس از انتخابات دوره دهم 
ریاســت جمهوری به عنوان معاون امور اجتماعی دستیار ارشد رئیس جمهور 
در نهاد ریاســت جمهوری مشــغول فعالیت شــد. چندی پس از انتشــار این 
ویدئو علی اصغر عنابستانی، همان نماینده ای که تا اینجای گزارش «احتمالا» 
به صورت ســرباز ســیلی زده بود، با تکذیب ادعای مطرح شده در گفت وگو با 
خبرگزاری صداوسیما نه تنها برخورد فیزیکی را تکذیب  بلکه مدعی شد سرباز 
به راننده او توهین کرده است. او در این گفت وگو بیان می کند: «سرباز مذکور به 
راننده خودروی ما توهین کرد، اما من به صورت ســرباز سیلی نزدم. بعد از این 
توهین، آنها از پشت و جلو راه را به روی ما بستند و این باعث شد تا شلوغ شده 
و با حضور جمعیت، التهاب ایجاد شود. ما حتی از ماشین هم پیاده نشدیم؛ لذا 
اینکه گفته می شود عنابستانی به صورت سرباز پلیس راهور سیلی زده است، 
اصلا صحت ندارد. در حال پیگیری موضوع از طریق ســردار اشــتری، فرمانده 
نیروی انتظامی هســتیم». بلافاصله پس از این اتفاق، سردار مهدی حاجیان، 
ســخنگو و معاون اجتماعی ناجا هم از ورود و دستور ویژه فرمانده ناجا برای 
پیگیری پرونده ضرب و شتم مأمور وظیفه راهور توسط نماینده مجلس خبر داد.

  واکنش ها  به  سیلی
واکنش ها به سیلی عنابستانی گسترده بود. هرچند عده ای طرف او را گرفتند 
اما سنگینی کفه ترازو با مدافعان سرباز وظیفه بود. عضو هیئت نظارت بر رفتار 
نمایندگان مجلس، از اولین کســانی بود که به این واقعه واکنش نشان داد. در 
۴۸ ســاعت گذشته هشتگ هایی با مضمون عنابستانی استعفا داغ شد و البته 
عــده ای هم این ماجرا را صرفا تهمت و حمله رســانه ای خواندند. محمدباقر 
قالیباف، رئیــس مجلس هم در واکنش به این ماجرا در توییتی نوشــت :«در 
برابر قانون همه مساوی هستند. مجلس به کسانی که به وظیفه قانونی خود 
عمل می کنند، افتخار می کند و اولین مدافع  حقوق آنهاســت.  در حادثه اخیر، 
به محض شــنیدن اولین گزارش ها، دستور بررســی دقیق ماوقع صادر شد؛ در 
صــورت احراز تخلف، هیئت نظارت بر نمایندگان بدون مســامحه بررســی و 
برخورد قانونی خواهد کرد». محمود صادقی، نماینده تهران در مجلس دهم، 

 هم از دیگر کســانی بود که در این بــاره توییت زد و از خطاکار بودن نماینده 
مجلس ســخن گفت. توییت محســن رضایی به این شــرح بــود: «اینکه یک 
مقام خطاکار به صورت یک ســرباز وظیفه  شــناس سیلی می زند، بسیار تلخ و 
تأســف برانگیز است؛ اما اینکه آن ســرباز با وجود اطلاع از مقام و موقعیت او، 
راه را برایش باز نمی کند، بسیار شیرین و غرورانگیز است». البته در توییت آقای 
رضایی مشــخص نکرد که بر چه اساسی سرباز می دانسته عنابستانی نماینده 
مجلس است و احتمالا کسی نیست که با جعل نام نمایندگی صرفا می خواسته 
از مسیر خط ویژه رفت و آمد کند و همچنین آیا این حق برای نمایندگان مجلس 

محفوظ است که از مسیر خط ویژه رفت و آمد کنند؟
محسن رضایی، دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام در این باره در توییترش 
این طور نوشت: «ســرباز، قلب میهن است. سرباز راهور یا سرباز مرزبانی که از 
راننده یک مقام  مملکت، کارت شناسایی یا مجوز تردد بخواهد، نه تنها کار بدی 
نکرده بلکه به وظیفه خود عمل نموده و شایسته تقدیر است. سرباز باشیم نه 
سربار». برخی از نمایندگان مجلس فعلی هم به این اتفاق واکنش نشان دادند 
و البته یادشــان بود که این قضیه را  به شکل و شیوه ای سیاسی با موضوعاتی 
قیاس کنند. مالک شریعتی نیاسر، نماینده تهران در این باره این طور نوشت: « اگر 
ماجرا اثبات شــود، جریان انقلابی  تقوای جمعی  خود را نشــان خواهد داد  نه 
مثــل حمایت تمام قد اصلاح طلبان از  همسرکشــی نجفــی  و خطای نماینده 
مجلس دهم... اما از خدا بخواهیم در همه لحظات زندگی، به همه ما کمک 
کند دچار غفلت و خطا نشویم». بهروز محبی نجم آبادی، دیگر نماینده سبزوار 
اما در توییتی به حمایت از عنابســتانی برخواست و نوشت: «پرکارترین نماینده 
که از ابتدای مجلس یازدهم هر هفته (بی اســتثنا ) با حضور در حوزه انتخابیه 
برای حل مشــکلات مردم از هیچ تلاشی فروگذار نکرده است، اینک در حمله 
رسانه ای گسترده معنادار، بدون آنکه صدایش شنیده شود  و دوربین های ناظر 

چک شوند و ماوقع روشن شود، از هر جهت مورد هجمه است».
روح االله نجابت، نماینده شــیراز نیز توییت کرد: «شــما به یک جوان سیلی 
نزدیــد، به اعتبار مجلــس و امید مردم ســیلی زدید!  مجلس با کســی عقد 
اخوت نبسته و پشت مظلوم می ایســتد». سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی، 
نایب رئیس مجلــس و رئیس هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان، ضمن اشــاره 
به پیگیری این ماجرا نوشــت: «درگیری نماینده مجلس با ســرباز راهور را در 
هیئــت نظارت بر رفتار نمایندگان بررســی می کنیم و بــا مقصر قطعا برخورد 
قانونــی خواهیم کرد. پس از بررســی ها ســخنگوی هیئت نظــارت نتایج را 
اعلام خواهد کرد.  حفظ حقوق مردم برای ما مســئله اساســی اســت و همه 
حتی نمایندگان مجلس در برابر قانون مســاوی هســتند». یکی از نمایندگان 
مجلس هم به صراحت خواســتار استعفای این نماینده مجلس شد. امان االله 
حسین پور، نماینده اسفراین، در این باره چنین توییتی منتشر کرد: «برخورد آقای 
 عنابستانی، باعث خجالت مردم و مجلس انقلابی بود! برخورد غلط و خلاف 
قانون را توبیخ کنیم!  عنابستانی اســتعفا ». محمد سعید احدیان، روزنامه نگار 
،دســتیار سیاسی و رســانه ای مجلس هم در توییتی نوشــت: « جریان انقلاب 
در برابر خطای احتمالی نماینده منتســب به خود، صریــح و قاطع اقدام کرد 
هر اصلاحاتی اگــر موضعش در برخورد با قاتل هم قبیله اش را منتشــر کرد، 
حق دارد درباره ماجرای عنابســتانی اظهار نظر کند». محمد مهاجرای، فعال 
رسانه ای اصولگرا هم با ابراز تأسف از این اتفاق نوشت: «چند روز پیش حضرت 
 حدادعادل فرمودند نظام ســلطه نمی خواهد دولت بعدی هم مثل مجلس 
انقلابی باشــد. منظورشــان همین مجلس  سیلی زن اســت؟ وقتی رئیسشان 
دانشجو  لوله می کند و  گازانبری به جنگشان می رود، تکلیف بقیه معلوم است. 
البته معذرت می خواهم از نمایندگان خردمندی که برای مصلحت! ســکوت 
می کنند». واکنش ها بــه این اتفاق تنها در این چند توییت خلاصه نمی شــد. 
بازیگران، فعالان سیاسی، روزنامه نگاران همه و همه درباره این ماجرا نوشتند 
و خواســتار پیگیری بودند. در  واقع آنچه مسلم بود، چه آنها که طرف سرباز را 
گرفتند و چه از نماینده مجلس دفاع کردند، می خواستند واقعیت ماجرا روشن 
شود. مســئله ای که صبح روز بعد از این واقعه توسط پلیس راهور جزئیاتش 

مشــخص و حرف سرباز تأیید شد! عنابستانی ســیلی زده بود. سردار حمیدی، 
رئیس پلیس راهور تهران، با تأیید ادعای ســرباز وظیفه گفت: «کار ســرباز ما 
کاملا درســت و برگرفته از قانون بود و سرباز نباید به خودرویی که فاقد مجوز 
بود، اجازه تردد در خط ویژه می داد. مستنداتی مبنی  بر برخورد فیزیکی نماینده 
با سرباز پلیس راهور داریم که کاملا کفایت می کند و باید ببینیم مرجع قضائی 
دراین باره چه تصمیم گیری خواهد کرد». همچنین سردار اشتری، فرمانده ناجا 
در واکنش به ســیلی زدن یک نماینده به صورت یک سرباز راهور گفت: «کسی 
از قانون مستثنا نیست. اگر اتفاق به این صورت که گفته شده، رخ داده باشد، از 

مأمور وظیفه شناسمان حمایت خواهیم کرد».
 سابقه  درگیری  نمایندگان  مجلس  با  مردم

این اولین باری نیســت که اخباری مبنی بر درگیری نمایندگان و مسئولان با 
مردم منتشر می شود. با یک جست وجوی ساده اینترنتی می شود موارد متعددی 
را پیدا کرد که چه سرباز، چه خبرنگار، چه کارمند مورد تحقیر یا توهین مسئولی 
قرار گرفته. دلیلش هم هر چیزی می تواند باشــد؛ عبور از خط ویژه، نشناختن 
مسئول توسط فرد عادی، سؤالی که خبرنگار می پرسد و مسئول دوستش ندارد 
و... چیزی که در این میان تعجب آور است، این خودشیفتگی عجیبی است که 
به برخی اجازه چنین برخوردی را می دهد. شــاید نزدیک ترین ماجرا به واقعه 
سیلی عنابستانی، ماجرای سرباز بابلی باشد که در یک ماه گذشته اتفاق افتاد و 
خبرش هم بازتاب زیادی پیدا کرد. ماجرا از این قرار بود که یکی از بازپرس های 
دادگســتری بابل هنگام مراجعه به محــل کارش از در ورودی ارباب رجوع با 
درخواست سرباز وظیفه شناس برای بازرسی بدنی مواجه می شود و اجازه این 
کار را به ســرباز نمی دهد. در ورودی قضات، کارشناســان و وکلای دادگستری 
بابــل جدا از محل ورود ارباب رجوع اســت و به همین دلیل هم ســرباز بابلی 
این بازپرس را نشــناخته و بر بازرســی بدنی اش اصرار می ورزد. بازپرس وقتی 
با سماجت ســرباز مواجه می شود، ســیلی به صورتش می زند، اقدامی که با 
اعتراض ســرباز و خانواده اش مواجه می شــود. مســئله ای که خانواده سرباز 
بابلی چنــدان تمایل به پیگیری اش نداشــتند؛ چون ماه هــای پایانی خدمت 
ســرباز بود و دنبال دردسر نمی گشــت، همان زمان اعلام شد که در جلسه ای 
مســئولان قوه قضائیه بابل از این ســرباز عذرخواهی کرده اند. اما در این مورد 
هم اعتراض ها این بود که دقیقا مشخص نشد آیا بازپرس مربوطه به خاطر این 
کار تنبیه شده یا نه؛ مسئله ای که بعد از سیلی عنابستانی، دوباره به یاد کاربران 
فضــای مجازی افتاد. عباس عبدی، فعال رســانه ای نیز با اشــاره به ماجرای 
ســرباز بابلی توییت کرد:«  چندی پیش یک سرباز را به دلیل انجام  وظیفه اش 
در مازندران کتک زدند. فوری ســر و ته ماجرا را به هم آوردند. ببینیم مورد اخیر 
را چه کارش خواهند کرد؟ اجباری به ســربازی بروی، از حقوق خبری نباشــد، 
کتک هم بخوری؟ انتظار دارید فردا از وطن دفاع کنند؟». ســال ۹۷ نیز دوباره 
ماجرای شاخ و شانه کشــیدن یــک نماینده در صدر خبرها رســید. این بار نوبت 
نماینده سراوان بود. محمد باسط  درازهی سال ۹۷ با توهین به یک کارمند اداره 
گمرک خبرســاز شد. براساس آنچه در ویدئوی منتشر شده دیده می شد، کارمند 
اداره گمرک در پی اصرار نماینده مجلس برای داخل شــدن به گیت کارمندان، 
می گوید که باید اجازه بگیرد و این کار با توهین  و فحاشــی درازهی پاسخ داده 
می شــود. آن زمان هم این نماینده مجلــس دوره قبلی حاضر به عذرخواهی 
نشد، نماینده سراوان با یک ویدئوی دیگر به اعتراضات در این باره پاسخ داد. در 
این ویدئو درازهی گفته «تا پای اســتیضاح وزیر اقتصاد و اخراج رئیس گمرک 
و کارمند هتاک ایســتاده ام». آن زمان واکنش های گســترده به این اتفاق باعث 
عذرخواهی وزیر اقتصاد شــد. البته آن کارمند هرگز حاضر به صحبت کردن با 
رسانه ها نشــد. ماجراهای توهین ها و در مقابل مردم ایستادن به همین موارد 
لحظه ای و موردی ختم نمی شــود. گاهی مشــابه چنین  اتفاقاتی ابتدا در یک 
جمع یا محــل خصوصی رخ می دهد و بعد فیلمی از آن منتشــر می شــود. 
گاهی یک دعوای این چنینی اســت و گاهی در تلویزیون و به صورت مســتقیم. 
گاهی خودخواســته است و گاهی ناخواســته. مثل همین چند وقت پیش که 
یــک نماینده مجلس در صحبتی دربــاره فیلترینگ تلگرام و توییتر همه مردم 
را مثــل کودکانی توصیف می کند که نیاز به مراقبــت دارند. او در این باره گفته 
بود همین طور که نباید رمز عابربانک را به بچه داد، نباید هم اجازه دسترســی 
به هر ســایتی را داد. با این حال ســؤال اصلی این است که پیگیری این اتفاقات 
بر عهده کیســت؟  آیا نظارت بر رفتار نمایندگان و مسئولان در فضایی عادلانه 
اتفاق می افتد؟  رســیدگی به تخلفاتی از این دست را چه کسی و چه مرجعی 
باید انجام دهد؟ با وجود همه اینها درباره تمامی اتفاقات مطرح شده،  یک نکته 
امیدوارکننده و مهم هم روشــن و مشهود بود؛ اینکه در هنگام بروز اتفاقاتی از 
این دســت خود مردم و دیگر افرادی که در صحنه بروز چنین اتفاقاتی حضور 
دارند، در مقابل توهین و بی احترامی فلان مسئول از همدیگر حمایت می کنند. 
مردم پشــت مردم. یک روز پشت ســرباز راهنمایی و رانندگی و یک روز پشت 

کارمند گمرک؛ آنها خودشان از خودشان دفاع می کنند.

همه پشت سرباز

و ساختمانهای فاقد سند رسمی آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
برابــر رای شــماره ۱۳۹۹۶۰۳۲۴۰۰۹۰۰۱۸۰۸ هیــات موضــوع قانــون تعییــن تکلیف وضعیــت ثبتی اراضی 
و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی بوشــهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
امیرحســین ســاده فرزند علی اکبر به شماره شناســنامه ۷۹۶ صادره از قم به شــماره ملی ۰۳۸۳۲۲۳۹۸ در 
ششــدانگ یکباب خانه به مساحت ۹۹/۷۵ متر مربع پلاک ۱۹ فرعی از ۲۲۲۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
۲۲۲۱/۱۴ اصلی واقع در بخش دو بوشــهر خریداری از مالک رســمی گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص نســبت به صدور ســند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشــته باشد می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ما اعتراض خود را به این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی 
صادر خواهد شد.                                                  مجید امیری- رئیس اداره اسناد و املاک شهرستان بوشهر تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 

 آگهي عمومي ارزيابي كيفي مناقصه گران 
 مناقصه  يك مرحله ای شماره ۹۹/۴۸۹ م م 

 موضوع :بهره برداری ،نگهداری وتعميرات مركز ديسپاچينگ
پست ها وخطوط انتقال برق مربوط به نيروگاه غرب كارون 

شرکت نفت وگاز اروندان (مناقصه گزار ) در نظر دارد خدمات موضوع 
فوق را از طریق شــرکت هــای واجد صلاحیت داخلــی (پیمانکار ) 
تامین نماید . لطفا جهت کســب اطلاعات بیشــتر وچگونگی حضور 
 در این مناقصه به وب ســایت شــرکت نفــت وگاز اروندان به آدرس

 AOGC.irمراجعه فرمایید.
در صورت نیاز با شــماره تلفن کمیسیون مناقصات ۰۲۱-۸۸۷۲۴۲۵۶ 

تماس حاصل فرمایند

شماره مجوز :۱۳۹۹،۶۰۸۰  نوبت دوم
شرکت ملی نفت ایران

شرکت نفت و گاز اروندان

شرق: صبح روز گذشته شــهردار تهران آخرین بودجه 
دوره پنجم مدیریت شــهری را به شــورای شــهر ارائه 
کــرد که از افزایــش ۲۰ تا ۲۵ درصدی بودجه نســبت 
به سال گذشــته حکایت دارد. پیروز حناچی در همین 
جلســه با اشاره به شــرایط تهران در سالی که گذشت، 
گفت: از دوم اسفندماه ســال گذشته به طور رسمی در 
شــرایط کرونایی قرار گرفتیم و از اولین دســتگاه هایی 
بودیم که بعد از وزارت بهداشت درگیر مسائل کرونایی 
بودیم و از معدود دســتگاه هایی نیز بودیم که بیشترین 
آســیب را دیدیم. او ادامه داد: بســیاری از درآمدهای 
عمومی شــهرداری تهران در دوران کرونا دچار اختلال 
شــد، در حال حاضر حمل ونقل عمومی بــا ۳۰ درصد 
ظرفیت اســمی در حال خدمات رسانی است. بسیاری 
از مجموعه ســازمان های ورزش براساس پروتکل های 
اعلامــی تعطیل هســتند و مجموعه هــای بزرگی که 
وظایف گردشــگری را بر عهده داشتند، به دلیل رعایت 
شرایط کرونایی در حالت تعطیل یا نیمه تعطیل به سر 
می برند. حناچی افزود: در این شــرایط تاکنون ریالی از 
کمک های دولت هم اســتفاده نشده است و امیدواریم 
در جلســه فردا که در حوزه اقتصادی تشکیل می شود، 
همان طور که به دستگاه های دولتی کمک می شود، به 
شهرداری تهران نیز کمک شــود. البته نه در قالب وام 
چراکه مشــکل ما را حل نخواهد کــرد ، بلکه در قالب 
کمک های بلاعوض به شهرداری تهران نیز کمک شود. 
شــهردار تهران در ادامه با اشاره به اینکه اولین بودجه 
قرن بعدی امروز ارائه شده اســت، گفت: امیدواریم با 
تحولاتی که در این بودجه دیده شده، بتوانیم سرفصل 
جدیدی را در شهرداری تهران به وجود آوریم. حناچی 
با بیان اینکه در این دوره تلاش کردیم نگاهمان را بیشتر 
از نگاه فیزیکی بر نگاه های اجتماعی استوار کنیم، افزود: 
اعتقاد داریم بسیاری از مسائل و مشکلات شهر تهران با 
نگاه اجتماعی و همراهی مردم قابل حل است. شهردار 

تهران با اشاره به رویکرد اصلی بودجه سال آینده گفت: 
رویکرد اصلی بودجه به مسائل شهر رویکرد اجتماعی 
است و در شرایطی که شهروندان تهران به دلیل تأثیرات 
ناشــی از کرونا شرایط ســختی را گذراندند، پیش بینی 
می شــود که بخشــی از این اثرات مخرب در سال ۱۴۰۰ 
نیز ادامه داشــته باشــد و شــهرداری نیز نسبت به این 
موضوع احســاس مسئولیت بیشــتری نسبت به مردم 
خواهد داشت. حناچی با بیان اینکه بودجه سال آینده 
دو سطحی دیده شده است، گفت: بودجه اصلی برابر با 
۴۷هزارو ۶۸۷ میلیارد تومان دیده شده است و بودجه 
تکمیلــی برابر با دوهزارو ۲۷۴ میلیــارد تومان خواهد 
بود. بودجه تکمیلی از افزایش درآمدهای شهرســازی 
محقق خواهد شد و بخش مهمی از هزینه های توسعه 
شهری را کسانی که منافع بیشــتری از املاک می برند، 
باید بپردازند. بودجه تکمیلی صرفا به ۳۲ پروژه خاص 
مرتبط با توســعه زیرســاخت های شــهری اختصاص 
خواهد داشت و برخی از پروژه ها شامل تکمیل خطوط 
۶ و ۷ متــرو، خطوط آنتنی مترو، احداث باغ راه حضرت 
فاطمــه در محور قطــار تهران-تبریز، احــداث گل باغ 
آیت االله هاشــمی بر روی نیایش و ۲۷ پروژه توسعه ای 
دیگر از جمله مواردی است که اگر سطح دوم تصویب 

شود به آنها اختصاص پیدا خواهد کرد.
در پایان جلســه دیروز شورای شــهر تهران، رئیس 
شــورا هم درباره بودجه توضیحاتی ارائه کرد و گفت: 
بودجه سال ۱۴۰۰ بالغ بر ۳۸ هزار میلیارد تومان است 
که نسبت به بودجه ســال گذشته بین ۲۰ تا ۲۵ درصد 
افزایش داشته که متناســب با تورم موجود در جامعه 
بوده اســت. محســن هاشمی با اشــاره به ارائه لایحه 
بودجه سال آینده گفت: آغاز صحن علنی شورا با لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۰ توسط شــهردار تهران تقدیم شورا 
شد. بر اســاس مصوبه و بخش نامه وزارت کشور قرار 
شد برای آنکه بودجه ها شــفاف شوند، همه تبصره ها 

عدد و رقم داشــته باشند و بار مالی شان مشخص باشد 
و در داخل بودجــه بیاید، به همین دلیل بودجه متورم 
شــده و نزدیک به ۵۰ هــزار میلیارد تومان اســت که 
البته ۱۲ هزار میلیارد تومان، مربوط به تبصره هاســت. 
او ادامه داد: بنابراین باید گفت بودجه ســال ۱۴۰۰ بالغ 
بر ۳۸ هزار میلیارد تومان اســت که نســبت به بودجه 
ســال گذشــته بین ۲۰ تا ۲۵ درصد افزایش داشته که 
متناسب با تورم موجود در جامعه بوده است. هاشمی 
با بیان اینکه بودجه سال بر اســاس تورم افزایش پیدا 
کــرده، افزود: بودجه ما انقباضی اســت؛ چر اکه فرض 
بر این بوده که درآمدهای ما به واســطه شرایط کرونا و 
تحریــم تحقق پیدا نکند، در نتیجــه این بودجه به نظر 
می آید منطقی و عاقلانه اســت. رئیس شــورای شهر 

تهران تأکید کرد: ســعی ما بر این اســت کــه تا اواخر 
بهمن ماه بودجه را بررســی کنیم و هفته اول اســفند 
به فرمانداری بفرســتیم تــا قبل از ۱۵ اســفند بودجه 
در صحن شــورا به تصویب برسد. هاشــمی در ادامه 
درخصوص بودجه حمل ونقــل عمومی گفت: اصولا 
بودجــه مترو و اتوبوس و حمل ونقــل عمومی دوگانه 
اســت که درمورد مترو ۵۰ درصد بودجه را باید دولت 
بدهد و درمــورد اتوبوس ها باید ۸۲.۵ درصد بودجه را 
دولت بدهد. متأســفانه وضعیت حمل ونقل عمومی 
همه کلان شــهرها را نگران کرده و این در حالی اســت 
که ما در کشــور متخصص، کارخانه، نیرو و صنعت کم 
نداریم  اما مشــکل اصلی این است که مصوبات دولت 

اجرا نمی شود.

افزایش 25  درصدى بودجه 1400 شهردارى تهران

 برگ سبز و سند کمپانی  خودرو  پراید  جی تی ایکس آی
   رنگ سفید روغنی مدل ۱۳۸۸ به شماره پلاک ایران

 ۲۷ _ ۶۲۸ س ۶۹ و شماره موتور ۲۹۹۰۹۸۶ و شماره شاسی 
S1412288281764 به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.


